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Zpráva o činnosti TJ Sokol Řepy za rok 2021 

 
Vážení členové Tělovýchovné jednoty (dále jen „TJ“), vážení hosté a sportovní přátelé.  

 

Dovolte mi tedy, abych zrekapitulovala činnost TJ v roce 2021. Byl to druhý rok, ve kterém 

jsme museli naši činnost přizpůsobit aktuální situaci a hlavně dodržovat veškerá vyhlášená 

hygienická opatření týkající se „boje s kovidem“. Pro všechny trenéry a vedoucí družstev to 

znamenalo vždy velice rychlé, operativní jednání a navýšení administrativy z důvodu 

vyžadování čestných prohlášení a prohlášení o bezinfekčnosti nejen u členů TJ ale i diváků. 

Přesto se výbor TJ a ostatní členové snažili, abychom plnili úkoly stanovené v Usnesení z VH 

v roce 2021 a vyplývající ze strategie činnosti, která je pro TJ již léta neměnná a směřuje 

k zajištění co nejširší sportovní nabídky na všech výkonnostních úrovních a všech věkových 

kategorií. 

 

Výbor pracoval ve složení: L. Malinkovičová (V), J. Rosenbaumová (SPV), V. Trubáčková 

(V), P. Žmolil (F), J. Kočovský (F), Zdeněk Pospíšil (SPV) a Jana Jiroušková (V). 

Jednání výboru probíhala dle vyhlášených protikovidových opatření a některá jednání 

proběhla tzv. distančně. 

 

Jednání výboru osobně účastnila také účetní spolku E. Neužilová a správce objektu tesko 

S. Jiras. 

 

Všem jmenovaným bych chtěla poděkovat za práci odvedenou v roce 2021. Přestože 

sportovní činnost našich členů byla zejména v prvním pololetí značně omezena, spolek 

jako takový musel fungovat stále. V souvislosti s vyhlášenými opatřeními se jednalo 

zejména o nárůst administrativní práce. Neubylo ani práce spojené s žádostmi o granty 

– nově u NSA, jejich vyúčtování a v neposlední řadě nás opět čekala aktualizace spousty 

rejstříků (ČUS, svazové rejstříky, rejstřík NSA….) 

 

Usnesením VH z roku 2021 byly uloženy výkonnému výboru TJ tyto úkoly: 

 

a) Vést vyrovnané účetnictví TJ a jednotlivých oddílů a odboru, s přihlédnutím na 

schválené granty a dotace. 

Tento úkol jsme se snažili naplnit a rozpočty jednotlivých oddílu byly uzpůsobeny 

příspěvkům z grantových programů - Městské část Prahy 17, grantovému programu NSA – 

Můj klub 2021 a grantovým programům MHMP na provoz sportovního zařízení, na činnost 

SPV a přes střešní svazovou organizaci FAČR – na činnost mládeže. Podstatnou část příjmu 

tvořily oddílové příspěvky jednotlivých členů, jejichž výši jsme uzpůsobili možné nabídce 

sportovní činnosti. Jednotlivé oddíly zpracovaly návrhy rozpočtu tak, aby rozpočty byly 

vyrovnané a byly v nich započteny předpokládané i přidělené dotace a uzpůsobena (navýšena) 

výše členských příspěvků. 

 

b) Pokračovat ve spolupráci se všemi partnerskými organizacemi a institucemi v Řepích.  

Tato spolupráce byla nastavena již před několika lety a my se snažíme v ní pokračovat. V roce 

2021, stejně jako v roce 2020 jsme bohužel museli většinu námi pořádaných akcí zrušit 

a stejně postupovaly i ostatní řepské organizace. Tak snad se tradice obnoví v roce 2022. 
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c) Zajistit pravidelnou propagaci činnosti TJ na internetových stránkách a jejich 

průběžnou aktualizaci. 

I zde máme již nastavené „kanály“ a snažíme se být na webových stránkách aktuální, kde 

každý oddíl nebo odbor propaguje svou činnost. Pravidelně jsou zde ukládány zápisy 

z jednání výkonného výboru. Oddíl fotbalu i volejbalu se snaží pravidelně informovat o své 

činnosti na stránkách časopisu Řepská 17. V neposlední řadě využíváme i tzv. sociální sítě 

jako je např. Facebook, kde jsou vkládány příspěvky a komentáře členů TJ. 

 

d) Pokračovat ve snahách o rekonstrukci volejbalových kurtů a zvelebování okolí. 

Tento bod usnesení se nám opět nepodařilo v roce 2021 splnit. Jak jsem již informovala na 

VH v roce 2021 z důvodu potřeby velké časové rezervy na zpracování dodatku smlouvy 

o výpůjčce ze strany MČ P17, jsme byli v roce 2021 vyřazení ze seznamu oprávněných 

žadatelů. Na podzim roku 2021 jsme opět požádali v grantovém investičním programu a 

11. dubna tohoto roku jsem byla podepsat smlouvu na 2,17 mil. Kč na rekonstrukci kurtů. 

Doufáme tedy, že ve spolupráci s MČ P17 se nám tentokrát konečně po 8 letech žádostí 

podaří rekonstrukci antukových kurtů zrealizovat. Zaslouží si to! 

 

e) Pokračovat v postupné rekonstrukci a zvelebování objektu tesko. 

Protože i rok 2021 poznamenán bojem s covidem a omezením sportovní činnosti, využili jsme 

tento čas k zvelebení objektu tesko a ostatního majetku: 

 na plechovou garáž bylo namontováno bezpečnostní zařízení, 

 z bývalého skladu byla vybudována nová šatna oddílu fotbalu, která byla zároveň 

vybavena novým nábytkem,  

 bylo provedeno zpevnění příjezdové komunikace k objektu tesko vyfrézovanou 

asfaltovou směsí,  

 byly provedeny úpravy v místnosti pro úklid, kde byl zprovozněn ohřívač TV a odpad 

u umyvadla a výlevky, 

 bylo opraveno WC mužů,  

 osazeny nové dveře u šatny č. 8, 

 instalovali jsme ochranné prvky na betonovou stěnu v blízkosti fotbalového hřiště. 

 

f) Ve spolupráci s MČ P17 řešit využívání pozemku parcelní číslo 45/10. 

Zde nedošlo k žádnému posunu ve věci využívání pozemku s parcelním číslem 45/10. Jsme 

připraveni spolupracovat s MČ P17 při jednání s majiteli pozemku o možnostech využití. 

 

g) Vznést dotaz na zástupce MČ P17 ohledně plánů s antukovými kurty – vzhledem 

k zamítnutí žádosti o dosíťování kurtů a případné možnosti odkupu pozemku – část 

parcely číslo 49, katastrální území Řepy. 

Dotaz byl vznesen na společné schůzce se zástupci MČ P17 dne 2. září 2021. Dle sdělení 

zástupců MČ Prahy 17 – s kurty je i nadále počítáno jako se sportovním zařízením. MČ P17 

nemůže financovat omezenou skupinu řepských sportovců. Na základě žádosti a následného 

schválení můžeme provádět úpravy sportoviště na vlastní náklady. Možný odkup pozemku 

bez vyjádření.  

 

Takže toto byly stěžejní úkoly uložené výkonnému výboru TJ. 

 

Nyní vás seznámím ve stručnosti s problémy, které jsme řešili ve spojitosti s běžným 

provozem celé TJ: 

– Fotbalové hřiště a pozemky – co se týká restituce pozemků kolem objektu tesko – 

v této kauze nemáme žádné nové informace, poslední závěry z jednání na MČ P17 
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v roce 2021 směřovaly k tomu, že MČ P17 bude usilovat o odkoupení pozemku za 

cenu přijatelnou pro MČ P17, 

– opět jsme řešili sjízdnost vjezdu k fotbalovému hřišti a komunikaci několikrát zpevnili 

silniční hrabankou (vyfrézovanou asfaltovou směsí), řešili jsme problémy 

s poškozováním ochranných sítí sousedících se skateboardovým hřištěm, a sekání 

divoké trávy a křovin na tomto hřišti, které pak prorůstají na fotbalové hřiště, na 

betonovou zítku u fotbalového kříště jsme instalovali „izolační pásy“ pro snížení 

možnosti vzniku úrazu. 

 

– Antukové kurty – tady snad vidíme světlo na konci tunelu: Na základě podané 

žádosti v grantovém programu MHMP jsme obdrželi 2,17 mil. Kč na rekonstrukci 

antukového povrchu. Současně jsme zaslali dne 12. října 2021 na radu MČ P17 žádost 

o dofinancování projektu na rekonstrukci antukových kurtů. Na základě této žádosti 

proběhla dne 25. října 2021 schůzka zástupců oddílu volejbalu se starostkou 

a místostarosty MČ P17, jejichž výsledkem bylo ujednání, že MČ P17 souhlasí 

s realizací rekonstrukce antukových kurtů, že řešení způsobu dofinancování a její výše 

bude řešena až následně, dle přidělené/nepřidělené dotace a dle její výše a požadované 

výše dofinancování. Spoluúčast v žádosti byla požadována ve výši min. 20 %. 

V roce 2021 jsme se snažili také o možnost částečných úprav kolem antukových kurtů. 

Tady bylo stěžejním úkolem dostavba sítí a oplocení, o které jsme požádali MČ P17 

a které nám bylo zamítnuto s vysvětlením, že MČ P17 nebude dosíťování financovat 

a veškeré námi plánované úpravy bychom si mohli provést na vlastní náklady. Kromě 

již zmíněného dosíťování by se jednalo o následné odstranění stávajícího rezavého 

plotu a budování „přírodní“ tribuny a ve výhledu je i postavení dětského hřiště. 

V současné době jsme tuto iniciativu upozadili vzhledem k přiděleným finančním 

prostředkům na rekonstrukci antukových kurtů. 

 

– Teskáč – práce provedené na objektu tesko jsem se snažila vyjmenovat již dříve. 

V současné době je pro nás nejdůležitější dodělání opravy celé střechy objektu tesko, 

na jehož provedení jsme získali v grantovém programu společnosti VAFO 350 tis. Kč. 

Práce byly zahájeny 15. dubna 2022. V roce 2021 se nám podařilo zafixovat ceny 

elektrické energie u společnosti E.ON, takže jsme se vyhnuli velice nepříjemnému 

nárůstu cen energií. 

 

– Financování - výbor TJ podal pro financování roku 2021 několik žádostí o grant 

a dotace: 

o Grant MČ Praha 17 doznal změn a museli jsme žádat za jednotlivé oddíly a na 

období od června 2021 do 31. prosince 2022. Od MČ P17 jsme dostali celkem 

520 tis. Kč:  

 oddíl volejbalu podal 3 žádosti – požadováno 150 tis. Kč, přiděleno 

30 tis. Kč,  

 oddíl fotbalu podal 4 žádosti – požadováno 200 tis. Kč, přiděleno 

200 tis. Kč, 

 odbor SPV podal 11 žádostí – požadováno 440 tis. Kč, přiděleno 

290 tis. Kč. 

o grant MHMP na provoz a údržbu – dostali jsme 80 tis. Kč,  

o grant MHMP na SPV – dostali jsme 23 tis. Kč, 

o dotace MHMP přes svazovou organizaci (PFS) na sezónu 2021/2022 – pouze 

pro mládež – oddíl fotbalu obdržel částku 355 501 Kč,  
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o grant NSA - neinvestiční akce Můj Klub 2021 na činnost oddílů mládeže 

dostali jsme částku ve výši 622 777,50 Kč,  

o grant NSA – provoz a údržba – přiděleno jsme dostali 171 000,00 Kč, 

o grant společnosti VAFO ve výši 350 tis. Kč, na realizaci opravy střechy objetu 

tesko, 

o v roce 2021 jsme zahájili dobrovolnou sbírku na opravu střechy objektu tesko, 

ve které se vybralo 115 011 Kč, možná i díky Vám,  

o nezanedbatelnou část příjmů tvoří členské a oddílové příspěvky členů, bez 

kterých bychom chod TJ vůbec nebyli schopni udržet, 

o podali jsme žádosti i pro rok 2022 a to: 

 MHMP na údržbu sportovišť – přiděleno 180 tis. Kč, 

 MHMP na SPV – přiděleno 30 tis. Kč, 

 NSA činnost mládeže Můj Klub 2022 a provoz a údržba – požadovaná 

částka 657 180 Kč, 

 MČP17 – grantový program letos nebude vypsán, oddílem fotbalu 

požádáno o účelovou dotaci na provoz fotbalového hřiště,  

 Dobré sousedství Letiště Praha 2022 – grantový program dosud 

nevypsán. 

 

– Pořádání a účast na akcích: 

co se týká pořádaných akcí a účasti na nich, zde byla naše činnost zejména v prvním 

pololetí roku 2021 utlumena na pravidelnou činnost jsme navázali znovu od září 2021. 

 

– Pronájmy:  

pro potřeby zajištění sportovní činnosti všech členů jsme měli zajištěné pronájmy na 

venkovních hřištích s umělým povrchem na ZŠ genpor.. Peřiny i J. Wericha, měli jsme 

nasmlouvané i pronájmy tělocvičen na těchto ZŠ, dále jsme měli smlouvu se SC Řepy 

pro oddíl volejbalu a cvičení e rekreační volejbal SPV a pronájem antukového kurtu 

na ZŠ J. Wericha, pro potřeby turnajů volejbalistů jsme měli zajištěny pronájem haly 

TJ Ruzyně. Bohužel všechny tyto pronájmy jsme zejména v tělocvičnách a halách 

nemohli z důvodu protikovidových opatření v první polovině roku 2021 využívat.  

 

K nejdůležitějšímu úkolům v roce 2021 patřil návrat k pravidelné sportovní činnosti od září, 

nábor nových členů, organizace soutěží pro všechny věkové kategorie, organizace turnajů, 

soustředění a v neposlední řadě zajištění finančních prostředků nejen pro zabezpečení účasti 

všech družstev a oddílů v přihlášených soutěžích a reprezentace MČ Praha Řepy ale i na 

zajištění provozu sportovišť.  

 

A teď co nás teda čeká. 

V prvé řadě to je oprava střechy objektu tesko a následně rekonstrukce volejbalových kurtů. 

I nadále se budeme se snažit zvelebovat naše okolí a zařízení. Budeme se muset vypořádat 

s případnými změnami z důvodu navrácení pozemku u objektu tesko restituentům. V průběhu 

zimy a začátkem roku 2022 jsme zahájili spolupráci s vedením SC Řepy a doufám, že 

najdeme společnou cestu, abychom vrátili řepské sportovce do řepského SC.  

Myslím, že rok 2021 byl pro všechny, ať už se jednalo o členy, trenéry anebo i vedoucí 

pracovníky jednotlivých oddílů a odboru SPV, velice složitý, neboť nejistota 

v možnostech a nemožnostech sportovních aktivit byla velká a změna stíhala změnu. 

Dovolte mi také touto cestou také poděkovat všem lidem, kterým není lhostejný život 

sportovců v Řepích za jejich podporu – ať už finanční nebo organizační a ujistit je, nesložíme 
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ruce do klína a budeme se dle zásad správného hospodáře starat nejen o vlastní majetek, ale 

i o majetek, který máme od MČ P17 ve výpůjčce. 

Po dvou letech si Vám na tomto místě dovoluji popřát hodně sportovních úspěchů ve všech 

soutěžích a akcích, na které jste se připravovali, kterých se zúčastníte a v neposlední řadě, ve 

kterých uspějete. Jak je známo, vítězství je nejsilnější motor úspěchů.  

 

Děkuji za pozornost. 

 

V Praze 21. dubna 2021 

 

Zpracovala: 

Ing. Lenka Malinkovičová  

předsedkyně TJ SOKOL Řepy, z.s. 
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